
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 12 de febrer de 2019 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:15 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    
  Anaïs Medina Terradas  Vicepresidenta 

Anna Oliver Torrent   particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
 
Gerard Carot en representació del grup municipal de la CUP 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen dues persones en qualitat de públic. 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de la darrera acta  
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05h. 

Abans de començar a tractar els punts de l'ordre del dia, la Sra. presidenta dóna la paraula a 
les persones que assisteixen com a públic, que han vingut a traslladar una queixa relativa al 
pas de vianants que travessa la C35.  

La queixa ve motivada pel mal estat del pas que travessa per sota la C35 de La Batllòria a 
Riells i Viabrea, especialment pel que fa l'accés des de La Batllòria. Demanen que s'arregli.  

La Sra. presidenta explica que aquest pas pertany a Riells i Viabrea i, per tant, l'Ajuntament de 
Sant Celoni no pot actuar-hi. De tota manera, ja s'ha traslladat aquesta queixa a l'Ajuntament 
de Riells en diverses ocasions, però ho tornaran a fer com a mesura de pressió. També es 
compromet a preguntar sobre l'estat del projecte de construcció d'una rotonda que implicarà la 
millora del pas soterrat. 

Seguidament, es passen a tractar els punts continguts en l'ordre del dia.     



 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l'esborrany de l'acta de 
la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 

La senyora presidenta explica que arran de la demanda de diversos pares i mares per tal que 
el bus escolar que porta els nois i noies de La Batllòria fins l'IES Baix Montseny fos gratuït, s'ha 
parlat amb el Consell Comarcal, que té la competència d'aquest servei, s'han fet gestions i s'ha 
aconseguit finalment la gratuïtat d'aquest desplaçament. Certament era un greuge per l'alumnat 
de La Batllòria respecte al de Sant Celoni i finalment s'ha acordat que aquest bus sigui gratuït a 
partir del curs vinent. 
 
També comenta que s'ha rebut una proposta del Departament d'Infraestructures per la 
implantació de mesures correctores de contaminació acústica, arran de la sonometria feta als 
habitatges més propers a la C35. Abans, però, d'encarregar el projecte corresponent 
necessiten el vistiplau de l'Ajuntament i/o de les persones afectades. La solució que proposen 
és la col·locació de pantalles acústiques davant de la zona d'habitatges afectats.  
 
Es comenta que caldria veure com són aquestes pantalles i quina seria l'extensió de 
col·locació, atès que pot suposar un impacte visual important, a part de tancar l'accés a 
determinats llocs del poble. 
 
Seguidament, la Sra. presidenta comenta que ha demanat pressupost per pintar el Safareig. 
Està a l'espera de rebre un segon pressupost, atès que el primer és molt elevat.  
 
El Sr. Comajuan proposa d'instal·lar-hi un gronxador o algun element que permeti convertir 
l'espai en parc infantil.  
 
Es farà la consulta a l'àrea d'Espai Públic perquè valori la proposta.  
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Gómez pregunta en quin estat es troba la contractació de les obres de la coberta de les 
pistes i proposa que s'instal·li algun rètol per tal d'informar del proper inici de les obres. 
 
La Sra. presidenta comenta que està pendent l'adjudicació de la direcció tècnica. Hi ha algun 
entrebanc administratiu que ha endarrerit aquesta adjudicació, però s'espera que es faci en les 
properes setmanes.  
 
A continuació, intervé el Sr. Jovellar per explicar que de cara a la inauguració de la ruta de Can 
Puig, l'Ajuntament ha proposat d'incloure aquest acte en el programa d'activitats que es prepara 
amb motiu de la Setmana de la natura, prevista per finals de maig. 
 
El Sr. Comajuan afegeix que en cas de voler aprofitar aquesta Setmana de la natura, la 
Diputació s'ha ofert a preparar i editar els corresponents tríptics informatius. 
 
Es proposa que des del Consell es posi una parada d'avituallament per oferir als participants de 
la ruta.  
 
El Sr. Jovellar apunta que, tot i no estar inaugurada, la ruta, de 8,1 quilòmetres, ja es pot fer. 



 

 

4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Gómez es queixa de les males herbes que envaeixen les voreres de la Riera del sot gran 
i dels forats a l'asfalt dels carrers Coll i Pujol i Ramon i Cajal. 
 
També comenta que a l'entrada del cementiri fa temps que hi ha un "poste" a terra, just on hi 
havia el cartell de zona inundable. 
 
El Sr. Jovellar comenta que el semàfor del pont de la Tordera torna a estar trencat i proposa de 
moure'l per tal d'evitar que quedi arrencat cada vegada que hi passa un camió de gran tonatge. 
 
La Sra. Medina diu que la rampa d'accés al cementiri s'hauria de tornar a repassar. 
 
El Sr. Comajuan pregunta si es pot allargar l'horari de presència de l'agent de Policia, atès que 
ara marxa a les 17h.  
 
La Sra. presidenta respon que té una reunió prevista amb l'agent de Policia, precisament per 
tractar el tema d'horari i tasques.  
 
El Sr. Comajuan explica que hi ha un cert neguit entre els pares i mares de l'escola Montnegre 
arran de la proposta dels Serveis Territorials d'ajuntar els alumnes de P3 i P4 en el mateix curs. 
S'ha parlat amb l'àrea d'Educació de l'Ajuntament per trobar una solució, però sembla ser que 
és una decisió dels Serveis territorials d'Educació de cara al proper curs. 
 
Intervé el Sr. Carot per comentar que aquest tipus de propostes solen respondre a una 
necessitat de donar continuïtat a l'escola, en aquells casos en què no hi ha prou alumnes. 
Aquesta solució segueix el model d'escola rural que, al seu criteri, és un model educatiu positiu 
que facilita molt l'aprenentatge de l'alumnat. No és una solució que hagi de tenir un impacte 
negatiu, però en tot cas, estaria bé demanar més informació als Serveis Territorials per 
tranquil·litat de les famílies.  
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


